
 

 

 

INVITATION to the 2nd Regional Conference of the network “RML2future” from the 7th-

9th of February 2011 APENRADE / AABENRAA, Denmark 
 

EINLADUNG zur 2. Regionalkonferenz des Netzwerkes „RML2future“ vom 7.-9. Februar 
2011 APENRADE / AABENRAA, Dänemark  

(auf Deutsch siehe unten) 
 

Together with the Højskolen Østersøen in Denmark the Network for Multilingualism and Linguistic 
Diversity in Europe (RML2future) organises its next Regional Conference in Aabenraa, Denmark 
from 7-9 February 2011. The aim of the network is to promote multilingualism and linguistic 
diversity in Europe, actively involving the regional and minority languages. 
 
The aim of the Regional Conference is to shine a light on the subject of adult education, based on 
the model of Højskolen Østersøen, with lectures, active participation in classes and discussion and to 
discuss the application of this model from the German-Danish border region in other European regions. 
 
The objective of this kind of expert meetings is to contribute to the exploitation of the potential in 
regional education by bringing together practitioners, experts and decision makers and to cooperate 
at the European level. 
 
The multilingual regions from Germany, Denmark, Austria, Belgium, Netherlands and Italy that are 
involved in the project will be invited to the conference, as well as other European minorities and 
regions that are interested in the subject. 
 
The costs for accommodation and for the conference will be 170 Euro per person. Each participant will 
have to cover his own travel costs. 
Attached you find the invitation, a reply card and the addresses where you can register. 
 
Please register for the conference until the 15th of January 2011 by mail to Højskolen Østersøen – 
Flensborgvej 48-50 –  DK-6200 Aabenraa, fax to 0045 74 62 47 01 or e-mail to info@rml2future.eu.   
 
More information on the internet: 
www.rml2future.eu or www.hojoster.dk   
  
Information about the network RML2future 
The network RML2future is dedicated to the promotion of multilingualism and linguistic diversity in 
Europe, actively involving regional and minority languages (RML). 
 
The main aim of the network is to promote the Europe objective of multilingualism, according to 
which each European should learn two additional languages beyond the proficiency of his/her mother 
tongue. In the course of this the European regional and minority languages are integrated and the 
pursuit is followed to use this resource of natural bi- and multilingualism. Because it is the potential of 
multilingual regions that must be exploited in regard to the European objective and in the context of a 
positive effect for maintaining linguistic diversity. 
 



 

 

To exploit the regional education potentials in cooperation between practitioners, experts and decision 
makers, and to create the establishment of language-friendly environments in the regions, integrating 
the minority languages, the network is aiming at the acquisition of necessary know-how in the field of 
language planning and language policies amongst the participants. 
 
For this, expert conferences are organised on a regular basis within the three years duration of the 
network, which is supported by the European Union. 
 
  
EINLADUNG zur 2. Regionalkonferenz des Netzwerkes „RML2future“ vom 7.-9. Februar 
2011 APENRADE / AABENRAA, Dänemark  

 
Gemeinsam mit der Højskolen Østersøen in Dänemark veranstaltet das Netzwerk für Mehrsprachigkeit 
und sprachliche Vielfalt, kurz RML2future, die zweite Regionalkonferenz vom 7.-9. Februar 2011 
in Apenrade / Aabenraa, Dänemark. Anliegen des Netzwerkes ist die Förderung der 
Mehrsprachigkeit und der sprachlichen Vielfalt in Europa, unter aktivem Einbezug der Regional- und 
Minderheitensprachen. 
 
Zielsetzung der Regionalkonferenz ist es, das Thema Erwachsenenbildung, ausgehend vom Modell der 
Højskolen Østersøen, anhand von Vorträgen, aktiver Unterrichtsteilnahme und Diskussion zu 
beleuchten und die Anwendung des Modells aus dem deutsch-dänischen Grenzland in anderen 
europäischen Regionen zu erörtern.  
 
Zielsetzung der Reihe der Konferenzen ist es, zur Ausnutzung der regionalen Bildungspotentiale in 
Zusammenarbeit von Praktikern, Experten und Entscheidungsträgern sowie zur Zusammenarbeit auf 
europäischer Ebene beizutragen. 
 
Eingeladen zur Konferenz werden, die im Projekt eingebundenen mehrsprachigen Regionen in 
Deutschland, Dänemark, Österreich, Belgien, Niederlanden und Italien und weitere interessierte 
europäische Minderheiten und Regionen. 
 
Die Kosten für Unterbringung und Konferenzteilnahme betragen 170 Euro pro Person. Reisekosten 
sind selbst zu tragen.  
Die Einladung, die Antwortkarte wie auch die Anmeldungsadressen befinden sich anbei. 
 
Anmeldungen sind spätestens bis zum 15. Januar 2010 zu richten an: Højskolen Østersøen – 
Flensborgvej 48-50, DK-6200 Aabenraa, per Fax an 0045 74 62 47 01 oder per E-Mail an 
info@rml2future.eu.  
 
Weitere Informationen im Netz: 
www.rml2future.eu   
 
Informationen zum Netzwerk RML2future 

Das Netzwerk RML2future widmet sich der Förderung der Mehrsprachigkeit und der sprachlichen 
Vielfalt in Europa, unter aktivem Einbezug der Regional- und Minderheitensprachen (RML). 
 



 

 

Anliegen ist es das europäische Ziel der Mehrsprachigkeit, dass jeder Europäer über die Kenntnis der 
Muttersprache hinaus zwei weitere Sprachen erlernt, zu fördern. Dabei werden die europäischen 
Regional- und Minderheitensprachen einbezogen und angestrebt, diese Ressource der natürlichen 
Zwei- und Mehrsprachigkeit nutzbar zu machen. Denn das Potential mehrsprachiger Regionen, gilt es 
in Hinsicht auf das europäische Ziel und den Wert der Mehrsprachigkeit, verbunden mit einem 
positiven Effekt für die Erhaltung der sprachlichen Vielfalt, auszuschöpfen. 
 
Zur Ausnutzung der regionalen Bildungspotentiale in Zusammenarbeit von Praktikern, Experten 
und Entscheidungsträgern sowie der Schaffung von sprachenfreundlichen Umfeldern in den Regionen, 
unter Einbezug der Minderheitensprachen, verfolgt das Netzwerk den Aufbau von notwendigen Know-
How im Bereich Sprachplanung und Sprachpolitik bei den Beteiligten. 
 
Hierzu werden innerhalb der 3jährigen Laufzeit des durch die Europäische Union geförderten 
Netzwerkes, in regelmäßigen Abständen Fachtagungen durchgeführt. 
 
_________________________________ 
 
Netzwerk für Mehrsprachigkeit und sprachliche Vielfalt 
Network for multilingualism and linguistic diversity 
  
Föderalistische Union Europäischer Volksgruppen (FUEV) 
Federal Union of European Nationalities (FUEN) 
Schiffsbrücke 41 
24939 Flensburg 
  
tel: 0049 (0) 461 12 855 
fax: 0049 (0) 461 1807 09 
Judith Walde 
E-Mail: judith.walde@fuen.org  
Homepage: www.fuen.org 


